
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 25/11/2021

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής

ΘΕΜΑ: «Παγίωση της ακτοπλοϊκής σύνδεσης Θεσσαλονίκης - Αλοννήσου»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με ενημέρωση από κατοίκους της Αλοννήσου, ζητούμενό τους είναι η παγίωση
της  ακτοπλοϊκής  σύνδεσης  της  Θεσσαλονίκης  με  το  νησί  τους.  Κατόπιν  της  φετινής,
όπως  λειτούργησε,  επιτυχημένης  ακτοπλοϊκής  γραμμής  Θεσσαλονίκη  –  Σποράδες  –
Μαντούδι, καταφάνηκε το ξεχωριστό ενδιαφέρον της Βόρειας Ελλάδας να επισκεφτεί την
Αλόννησο.  Άλλωστε,  πρόκειται  για  το  νησί,  το  οποίο  αναδείχθηκε  παγκόσμια  ως
δεύτερος οικολογικός προορισμός και του οποίου η διάκριση οφείλεται, τόσο στο Εθνικό
Θαλάσσιο Πάρκο Βορείων Σποράδων, που λειτουργεί, εδώ και πολλά χρόνια, όσο και
στο πρώτο υποβρύχιο μουσείο, που πρόσφατα έγινε στην Ελλάδα. Συνεπώς, θεωρείται
ως  απολύτως  αναγκαία  η  συνέχιση  της  επιδότησης  της  ακτοπλοϊκής  γραμμής
Θεσσαλονίκης - Σποράδων και για το έτος 2022.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε  να  λάβετε  την  αναγκαία  πρόνοια,  ώστε  να  συνεχιστεί  η  υφιστάμενη
επιδότηση στην ακτοπλοϊκή γραμμή «Θεσσαλονίκη – Σποράδες» και για το έτος 2022,
ώστε  το  ενδιαφερόμενο  για  σχετική  επίσκεψη  κοινό  να  προβεί  συντόμως  στις
απαραίτητες κρατήσεις,  προκειμένου να γίνει  ακόμα πιο γνωστός αλλά και ακόμα πιο
δημοφιλής  στην  Βόρεια  Ελλάδα  ο  ανωτέρω  νησιωτικός  προορισμός,  με  απώτερη
προοπτική  την  παγίωση  της  διασύνδεσης  της  Θεσσαλονίκης  με  την  Αλόννησο  στο
διηνεκές;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ
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